
 

 

 

 

                       From the Principal’s Desk                February 2024 

 

The month of February in Canada is designated as family month, we even have a 

special holiday to commemorate it. During the month you will see families at 

bowling alleys, skating rinks, and parks engaging in a variety of family-oriented 

activities. Schools often designate 1 night of the week as a family game/craft 

night and students bring in photos or share the games/crafts that their family 

played or made. 

We all lead very busy lives and while we may live in the same house, we often 

find ourselves caught up in work or engaged in other responsibilities that 

require our time and focus away from our families. Setting aside some planned 

family time reaps many benefits according to recent studies. According to 

researchers, setting aside family time can: 

 have a positive impact on academic performance 

 increase communication among family members 

 make lasting memories 

 improve mood as it can help children feel more accomplished 

I thought it might be fun to bring this little slice of Canadian culture to our 

school during the month of February and suggest that families set aside 1 night 

a week for the few weeks in February to do crafts, play games or engage in a 

family outing. Students will be asked to share their family game/craft night by 

explaining the game or sharing their craft. We would love to post photos on our 

Instagram page as well if you are comfortable sharing your photos with us.  

It is important to note that family game/craft night is not just for you and your 

children. You can also carve out some time to be with your siblings. When I was 

home, my sisters and I set aside Thursdays in February for craft night. While I 

discovered that I have no crafing skills, it was great catching up and getting 

ribbed by my sisters for my ineptness. We still talk about those nights 

whenever we are together, and they never let me forget how terrible my crafts 

were!  

I hope that you will take up this challenge, plan some family events, and make 

memories to last a lifetime. 

Ms. Charmaine 

 



 

 

 

 

       Updates 

 

New Family Member 

Congratulations to Ms. Alaa the social worker on the birth of her baby. Ms. 

Heba, who is a trained social worker, will be taking over from Ms. Alaa in her 

absence. 

Arabic Language Day 

We are celebrating Arabic Language Day on Monday, February 5th. This is the 

postponed event from Dec. 18th. Parents are invited to attend but please be 

advised that not all children will be performing on this day. The program will 

start at 10AM in the auditorium. We hope to see you there.  

Swimming 

Swimming will resume for the month of February starting the week of February 

11th – March 6th. The schedule sent for November will be the same for 

February. Students should come with a toque/wool cap to wear to leave the pool 

area. A reminder that a swim cap and goggles are mandatory.  

Sports Day 

Due to our increased numbers, we will be celebrating sports day on February 

14th and 15th. On Wednesday, February 14th our PreK – KG2 students will 

participate in races and group activities with the assistance of our Grade 4 & 5 

students and our grade 1-5 students will have a similar program on Thursday, 

February 15th. More information will be forthcoming as we get closer to the day.  

National Day Celebration 

We are planning a big family celebration on Thursday, February 22nd to 

commemorate National and Liberation Day. The party will begin in the 

auditorium at 9AM and continue afterward in the field. More information will be 

pending as we move closer to the date. 

 

 

 

 



 

 

 

  

Perfect Attendance 

Congratulations to the students below who attained a perfect attendance 

record for the month of December. We appreciate your efforts and are proud 

of your achievement. 

Jumanah Mohammad Pre KG  Leen Mohammad Gr 1C 

Othman Abdulaziz Pre KG Shamlan Fahad Gr 1C 

Yassen Mohammad Pre KG Yousef Abdullah Gr 1C 

Mariam Abdullah KG 2B Yousuf Bin Reza Gr 1C 

Abdullah Mubarak Gr 1A Adam Negm Gr 2B 

Haya Humoud Gr 1A Albandari Khalaf Gr 2B 

Leen Mohammad Gr 1A Anwar Nawaf           Gr 2B 

Naser Bader Gr 1A Ghala Hasan Gr 2B 

Omar Mubarak Gr 1A Rashed Faisal Gr 2B 

Reema Humoud Gr 1A Reema Ahmad Gr 2B 

Salman Matar Gr 1A Sarah Faisal Gr 2C 

Abdullah Hassan Gr 1B Mohammad Ali Gr 2C 

Mariam Eissa Gr 1B Mohammad Eissa Gr 3A 

 

 

Student Name Tags 

Students will be receiving new name tags which are to be worn daily. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wasan Jerman Gr 3A 



 

 

 

 

 

        Upcoming Events:  

 

Feb. 1 – Grade 2-3 Trip 

Feb. 5 – Arabic Language Day 

Feb. 8 – Isra and Miraj – Holiday 

Feb. 11 - Swim classes will resume 

Feb. 14 – Sports Day – Pre-KG2 

Feb. 15 - Sports Day – Gr. 1-5 

Feb. 22 – National day Celebration  

Feb 25 – 26 – National Day / Liberation Day Holidays 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Celebrating Talent 

 

Be sure to check out our Instagram 

page for our latest pics and videos!  

 

 



 

 

 

 

 

 

2024 رفبرايمن مكتب المدير                                                              

 

بل أن هناك عطلة خاصة للاحتفال بذلك. خلال الشهر، ستشاهد عائلي، شهر فبراير في كندا شهريعد 
العائلات في صالات البولينغ، صالات التزلج والحدائق العامة يشاركون في مجموعة متنوعة من 

بالأسرة. غالباً ماتخصص المدارس ليلة واحدة من الأسبوع لتكون بمثابة ليلة ألعاب/ الأنشطة الخاصة 
حرف يدوية عائلية ويقوم الطلاب بإحضار الصور أو مشاركة هذه الألعاب أوالحرف اليدوية التي تم 

 صنعها مع أسرهم.

إلا أننا غالباً مانجد  نعيش جميعاً حياة مزدحمة للغاية، وعلى الرغم من أننا قد نعيش في نفس المنزل،
أنفسنا عالقين في العمل أو منخرطين في مسؤوليات أخرى تتطلب وقتنا وتركيزنا بعيداً عن عائلاتنا. إن 
تخصيص بعض الوقت العائلي المخطط له يجني العديد من الفوائد وفقاً للدراسات الحديثة. وفقاً للباحثين، 

  فإن تخصيص وقت عائلي يمكن أن:

 ير إيجابي على الأداء الأكاديمييكون له تأث 
 زيادة التواصل بين أفراد الأسرة 
 صنع ذكريات دائمة 
 تحسين الحالة المزاجية حيث أنه يمكن أن يساعد الأطفال على الشعور بالمزيد من الإنجاز 

 

سيكون من الممتع جلب هذه العادة الصغيرة من الثقافة الكندية إلى مدرستنا خلال شهر فبراير واقترح 
ن تخصص العائلات ليلة واحدة أسبوعياً في فبراير للقيام بالحرف اليدوية أو ممارسة الألعاب أو أ

المشاركة في نزهة عائلية. سيطلب من الطلاب مشاركة لعبتهم العائلية / ليلة الحرف اليدوية من خلال 
الأنستقرام أيضاً شرح اللعبة أو إحضار ما قاموا بصنعة. نود أن نقوم بنشر الصور على صفحتنا على 

نت لا تمانع شارك الصور معنا.إذا ك  

ن ليلة الألعاب/ الحرف اليدوية العائلية ليست مخصصة لك ولأطفالك فقط. يمكنك من المهم ملاحظة أ
أيضاً قضاء بعض الوقت مع أخوتك. عندما كنت في كندا، خصصنا أنا وأخواتي أيام الخميس من شهر 

ليدوية. بينما اكتشفت أنني لا أملك أي مهارات حرفية، كان من الجيد فبراير لقضاء امسية الأعمال ا
مازلنا نتحدث عن تلك الليالي عندما نكون من أخواتي بسبب عدم كفاءتي.  للسخرية المحاولة والتعرض

ولم يسمحوا لي أبداً أن أنسى مدى فظاعة حرفي!معاً،   

العائلية، وتصنع ذكريات تدوم مدى الحياة.أتمنى أن تقبل هذا التحدي، وتخطط لبعض الجلسات   

 الأستاذة شارمين

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

تحديث          

 عضو جديد في العائلة

نبارك للأستاذة آلاء الأخصائية الاجتماعية بمناسبة ولادة طفلها. وستحل الأستاذة هبة، وهي أخصائية 
 اجتماعية مدربة، محل الأستاذة آلاء في غيابها.

العربيةيوم اللغة   

ديسمبر. أولياء الأمور  18فبراير. تم تأجيل الحدث من  5نين الموافق نحتفل بيوم اللغة العربية الث

مدعوون للحضور ولكن يرجى العلم انه لن يقوم جميع الأطفال بأداء العروض في هذا اليوم. سيبدأ 

صباحاً في المسرح. نأمل ان نراكم هناك.  10البرنامج الساعة   

 السباحة

مارس. سيكون  6فبراير إلى  11تستأنف دروس السباحة خلال شهر فبراير ابتداء من الأسبوع من 

قبعة / قبعة صوفية لارتدائها الجدول الزمني لشهر فبراير كشهر نوفمبر. يجب أن يكون مع الطلاب 
 عند مغادرة صالة حمام السباحة. تذكير بأن قبعة السباحة والنظارات إلزامية. 

ياضي اليوم الر  

 14فبراير. في يوم الأربعاء الموافق  15و  14نظرا لعدد الطلاب الكبير، سنقيم اليوم الرياضي يومي 

فبراير، سيشارك طلابنا من مرحلة الحضانة وحتى رياض الأطفال المستوى الثاني في المسابقات 
والأنشطة الاجماعية بمساعدة طلاب الصفين الرابع والخامس، وسيحصل طلابنا في الصفوف من الأول 

ع اقترابنا فبراير. سيتم اعطاء المزيد من المعلومات م 15إلى الخامس على برنامج مماثل يوم الخميس 

 من اليوم. 

 احتفال اليوم الوطني

فبراير لإحياء ذكرى اليوم الوطني وعيد التحرير.  22لإقامة احتفال عائلي كبير يوم الخميس نخطط 

ً  9الساعة  سيبدأ الحفل في المسرح ويستمر بعد ذلك في الملعب. سيتم تزويدكم بمزيد من  صباحا
لمعلومات مع اقترابنا من الموعد.ا  

ر المثالي الحضو  

تهانينا للطلاب المذكورة أسماءهم أدناه الذين حققوا حضوراً مثالياً لشهر ديسمبر. نقدر جهودكم ونفتخر 
 بإنجازكم.

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Pre KG  جمانه محمد Gr 1C لين محمد 

Pre KG عثمان عبدالعزيز Gr 1C شملان فهد 

Pre KG ياسين محمد Gr 1C يوسف عبدالله 

KG 2B  عبداللهمريم  Gr 1C يوسف بن رضا 

Gr 1A عبدالله مبارك Gr 2B أدم نجم 

Gr 1A هيا حمود Gr 2B البندري خلف 

Gr 1A لين محمد Gr 2B أنوار نواف           

Gr 1A ناصر بدر Gr 2B غلا حسن 

Gr 1A عمر مبارك Gr 2B راشد فيصل 

Gr 1A ريمة حمود Gr 2B ريمة أحمد 

Gr 1A سلمان مطر Gr 2C سارة فيصل 

Gr 1B عبدالله حسن Gr 2C  محمد علي 

Gr 1B مريم عيسى Gr 3A محمد عيسى 

 

 

 بطاقات الهوية

حصل الطلاب على بطاقات هوية جديدة سيتم ارتداؤها يومياً.سي  

 

الأحداث القادمة                    

رحلة الصف الثاني والثالث –  1اير فبر  

اليوم العالمي للغة العربية – 5اير فبر  

عطلة الإسراء والمعراج – 8اير فبر  

عودة حصص السباحة – 11اير فبر  

لصفوف الحضانة ورياض الأطفالاليوم الرياضي  – 14اير فبر  

اليوم الرياضي للصفوف من الأول للخامس  – 15فبراير   

احتفال العيد الوطني – 22فبراير   

عطلة اليوم الوطني ويوم التحرير – 26-25فبراير   

Gr 3A وسن جيرمان 

                          
تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا 

أحدث الصور ومقاطع للحصول على 

!الفيديوالخاصة بنا  

 الاحتفال بالموهبة


